

NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT

This requirement is open to the following pre-qualified suppliers under the Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS).

Task-Based Informatics Professional Services - (TBIPS) EN578-055605/E

(File No. TSPS SA 1000014924)

TIER 1 (< \$2M)

This requirement is for the Department of Justice Canada (JUS)

This requirement is for IT Instructors.

One Contract to be awarded.

This requirement is open to the following companies who qualified under the stated consultant category, security level, region and tier:

AZUR HUMAN RESOURCES LIMITED

CGI Information Systems and Management Consultants Inc.

CompuAids Inc. o/a Enterprise Systems and Solutions Group

Compugen Incorporated

CSI Consulting Inc., FoxWise Technologies Inc., DWP Solutions Inc., Innovision Consulting Inc., IN JOINT VENTURE

Ernst & Young LLP

MERAK Systems Corporation

Randstad Interim Incorporated

Robert Half Canada Inc

Systemscope Inc.

The Bell Telephone Company of Canada or Bell Canada/La Compagnie de Téléphone Bell du Canada ou Bell Canada

The Halifax Group Inc.

THE SOURCE STAFFING SOLUTIONS INC.

Tundra Temporary Services Inc.

WorkDynamics Technologies Inc.

Request For Proposal (RFP) documents will be e-mailed directly, from the contracting officer, to the Qualified Supply Arrangement Holders who are being invited to bid on this requirement. BIDDERS ARE ADVISED THAT Buy and Sell Canada IS NOT RESPONSIBLE FOR THE DISTRIBUTION OF SOLICITATION DOCUMENTS.

SECURITY REQUIREMENT FOR CANADIAN SUPPLIER: PWGSC FILE COMMON-PS-SRCL#6

1. The Contractor/Offeror must, at all times during the performance of the Contract/Standing Offer/Supply Arrangement, hold a valid Designated Organization Screening (DOS), issued by the Canadian Industrial Security Directorate (CISD), Public Works and Government Services Canada (PWGSC).

2. The Contractor/Offeror personnel requiring access to PROTECTED information, assets or sensitive work site(s) must EACH hold a valid RELIABILITY STATUS, granted or approved by CISD/PWGSC.
3. The Contractor/Offeror MUST NOT remove any PROTECTED information or assets from the identified work site(s), and the Contractor/Offeror must ensure that its personnel are made aware of and comply with this restriction.
4. Subcontracts which contain security requirements are NOT to be awarded without the prior written permission of CISD/PWGSC.
5. The Contractor/Offeror must comply with the provisions of the:
 - a. Security Requirements Check List and security guide (if applicable), attached at Annex B;
 - b. Industrial Security Manual (Latest Edition).

Inquiries regarding this RFP requirement are to be submitted to the Contracting Authority listed below:

File Number: **TBIPS SA 1000014924**
Contracting Authority: Elena Di Cola
Phone Number: 613-960-4922
Email: elena.dicola@justice.gc.ca

The Department of Justice (JUS) requires the services of eight (8) Level 2 IT Instructors experienced with Information Management (IM) principles and Microsoft (MS) Outlook to conduct training that will assist with the Email Transformation Initiative (ETI) project being implemented by Shared Services Canada (SSC). The training will be required in all major JUS office locations across the country.

The initial contract period will be from contract award to November 30, 2014, plus two [2] six (6) months irrevocable options allowing Canada to extend the term of the contract.

AVIS DE PROJET DE MARCHÉS (APM) - MODÈLE DE DEMANDE Services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT)

AVIS DE PROJET DE MARCHÉS

BESOIN DE **Services professionnels en informatique centrés sur les tâches** (SPICT) EN578-055605/E

(N° DE DOSSIER : **TSPS SA 1000014924**)

PALIER 1 < \$2M

Le présent besoin est celui du ministère de : Ministère de la Justice Canada.

Le présent besoin concerne la Classe des instructeur, TI.

Un contrat sera attribué.

Ce marché s'adresse aux entreprises suivantes qui répondent aux critères exigés en ce qui concerne la catégorie, le niveau de sécurité, la région et le palier:

AZUR HUMAN RESOURCES LIMITED
CGI Information Systems and Management Consultants Inc.
CompuAids Inc. o/a Enterprise Systems and Solutions Group
Compugen Incorporated
CSI Consulting Inc., FoxWise Technologies Inc., DWP Solutions Inc., Innovision Consulting Inc., IN JOINT VENTURE
Ernst & Young LLP
MERAK Systems Corporation
Randstad Interim Incorporated
Robert Half Canada Inc
Systemscope Inc.
The Bell Telephone Company of Canada or Bell Canada/La Compagnie de Téléphone Bell du Canada ou Bell Canada
The Halifax Group Inc.
THE SOURCE STAFFING SOLUTIONS INC.
Tundra Temporary Services Inc.
WorkDynamics Technologies Inc.

L'autorité contractante enverra par courriel les documents de la demande de propositions (DP) directement aux entreprises qualifiées qui détiennent un arrangement en matière d'approvisionnement. LES SOUMISSIONNAIRES DOIVENT SAVOIR QUE BUY & SELL CANADA N'EST PAS RESPONSABLE DE LA DISTRIBUTION DES DOCUMENTS DE L'APPEL D'OFFRES.

**EXIGENCE EN MATIÈRE DE SÉCURITÉ POUR ENTREPRENEUR CANADIEN:
DOSSIER TPSGC N° COMMON-PS-SRCL#6**

1. L'entrepreneur ou l'offrant doit détenir en permanence, pendant l'exécution du contrat ou de l'offre à commandes ou de l'arrangement en matière d'approvisionnement, une attestation de vérification d'organisation désignée (VOD) en vigueur, délivrée par la Direction de la sécurité industrielle canadienne (DSIC) de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (TPSGC).

2. Les membres du personnel de l'entrepreneur ou de l'offrant devant avoir accès à des renseignements ou à des biens PROTÉGÉS, ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé, doivent TOUS détenir une cote de **FIABILITÉ** en vigueur, délivrée ou approuvée par la DSIC de TPSGC.
3. L'entrepreneur ou l'offrant NE DOIT PAS emporter de renseignements ou de biens PROTÉGÉS hors des établissements de travail visés; et l'entrepreneur ou l'offrant doit s'assurer que son personnel est au courant de cette restriction et qu'il la respecte.
4. Les contrats de sous-traitance comportant des exigences relatives à la sécurité NE DOIVENT PAS être attribués sans l'autorisation écrite préalable de la DSIC de TPSGC.
5. L'entrepreneur ou l'offrant doit respecter les dispositions :
 - a. de la Liste de vérification des exigences relatives à la sécurité et directive de sécurité (s'il y a lieu), reproduite ci-joint à l'Annexe _____;
 - b. du *Manuel de la sécurité industrielle* (dernière édition).

Toute demande de renseignements concernant cette DP devra être adressée à l'autorité contractante dont les coordonnées figurent ci-dessous :

Numéro de dossier : 1000014927
Autorité contractante (AC) : Elena Di Cola
Numéro de téléphone : 613-960-4922
Courriel : elena.dicola@justice.gc.ca

Le Ministère de la Justice (JUS) requiert les services de huit (8) instructeurs TI de niveau 2 avec de l'expérience en principes de gestion de l'information (GI) et Microsoft (MS) Outlook pour procéder à des activités de formation. La formation sera requise dans tous les grands emplacements des bureaux partout au pays.

La durée initiale du contrat sera d'attribution du contrat au 30 novembre 2014, plus deux [2] options de six (6) mois permettant au Canada de prolonger la durée du contrat.

Pour obtenir des renseignements généraux sur les diverses méthodes d'approvisionnement de TPSGC, ou des renseignements particuliers sur une méthode d'approvisionnement en services professionnels, veuillez consulter le site Web Achats et ventes de TPSGC à l'adresse suivante : <https://achatsetventes.gc.ca/pour-les-entreprises/s-inscrire-comme-fournisseur/s-inscrire-dansdes-methodes-d-approvisionnement>.